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Nørrebro Lokaludvalgs beslutning den 25.01.2010

Sven Knudsen orienterede om at man drøfter at nedlægge servicebusser og ønsker at drøfte hvordan 
de kan indpasses på Nørrebro. 

Henning C. Hansen orienterede om at kontingentfrihed hos klubber virkelig har givet genlyd og Anne 
Vang har udtalt at det er ok at kommunen søger kommunen om penge. Henning inviterede også til 8 
års fødselsdag hos First Floor. Der blev også orienteret om, at den opsatte skurvogn ved Hoters 
Plads og samarbejdet med politiet har hjulpet, og det har været en succes at Sjakket har ansat nogle 
af rødderne. 

Majeed Shadkam orienterede om at beboere ved Blågårds Plads mener parkeringslicensen er meget 
høj og sagen vil blive taget op i Byrumsgruppen.

Den manglende indsats fra Kommunen i forhold til DSB arealet blev diskuteret. Bl.a. blev 
muligheden for at invitere valgt BR medlemmer som bor på Nørrebro vendt i udvalget.  




